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Schandeloseweg 3 

5941 CP Velden 

 

Notulen algemene ledenvergadering 17-02-2025 

 
1. Opening  
Voorzitter Theo Heijligers opent de 59e algemene ledenvergadering van TC Velden en heet 

alle aanwezigen welkom. Een speciaal woord van welkom voor de ereleden. 

Aanwezig: 35 leden 

Afmeldingen: Enkele leden hebben zich afgemeld 

 

2. Ingekomen stukken 

Geen 

 

3. Notulen algemene ledenvergadering 04-03-2024 
De notulen worden zowel inhoudelijk als tekstueel door de vergadering goedgekeurd en 

vastgesteld. 

Antwoord op vraag reserveringssysteem aanpassen zodat 1 keer per dag zowel tennis als 

padel gereserveerd kan worden. We zijn veelvuldig in gesprek met de KNLTB. Helaas 

hebben zij nog geen technische oplossing gevonden. 

 

4. Jaarverslag 2024 
De punten uit het jaarverslag worden door de voorzitter doorgenomen. 

 

“De sky is the limit” of “is the limit the sky”? 

Vanuit het bestuur blikken we terug op een druk en mooi 2024. 

De betrokkenheid wordt mooi in beeld gebracht door een jeugdgroep in de optocht in Velden 

“Velden schreeuwt om meer padelbanen”.  

 

 Een jaar waar weer van alles binnen en buiten onze club is gebeurd. 

 

Theo spreekt een welgemeende dank uit aan al onze 50 vrijwilligers. Zonder onze 

vrijwilligers, geen padel, geen tennis, geen competitie, geen sponsoren, geen toernooien, geen 

mooi park, geen tennis extra, geen jeugdactiviteit, geen ledenadministratie en geen bestuur. 

 
2024 was het jaar van de grote sprong naar voren voor wat betreft de groei van het 

ledenaantal. Ongekend wat de aanleg van de padelbanen teweeg heeft gebracht. Groei van 

350 leden naar ongeveer 530 leden. Veel jeugdleden zijn toegetreden. Extreme groei heeft 

ook nadelen. Het is lastig een baan te boeken, toernooien zijn overbezet, teleurstelling bij 

competitie indeling. Het bestuur heeft deze groei nauwlettend in de gaten gehouden en tijdens 
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de extra ALV van 7 oktober 2024 is bijna unaniem gestemd voor uitbreiding met 3 

padelbanen. 

Door de verkoop van voldoende ledencertificaten gaan we de extra padelbanen realiseren in 

2025. Momenteel zijn er 87 certificaten verkocht. 

Leo Jacobs vraagt of er ook een gemiddeld aantal leden per padelbaan geldt volgens de 

KNLTB-norm. Dit is gelijk aan tennis 70 à 80 leden per baan. 

 
Tennissers spreken wel eens de zorg uit dat alle aandacht naar padel gaat. Het Bestuur is van 

mening dat padel in hoge mate gaat bijdragen aan het toekomstbestendigheid. Tennis gaat 

meeliften in de groei. Er is ook veel geïnvesteerd in tennis. Denk aan onderhoud banen, 

ledverlichting etc. Tennis leeft. Dit zie aan de drukte op de banen. Uitverkocht regentoernooi 

en volle competities en trainingen. 
 
TC Velden betekent veel voor sportend Velden. Nieuwe leden moeten betrokken raken en niet 

afhaken omdat er geen binding ontstaat. Hij roept de leden op hierin een rol te spelen. Zorg 

dat nieuwe leden zich welkom voelen. 

 
 

5. Plannen voor de toekomst 

Aanleg Padelbaan 3-4-5: 

Op 1 november is de vergunning ingediend voor aanleg van 3 padelbanen. Op 17 december 

heeft de Gemeente aanvullende vragen gesteld. Begin januari wederom aanvullende vragen. 

Deze zijn ingediend. Uiterlijk 1 maart geeft de Gemeente uitsluitsel. 

Leverancier heeft aantrekkelijke offerte uitgebracht. Als de vergunning definitief is tekenen 

we het contract. Kooien en matten zijn identiek aan huidige banen.  

Afspraak is dat de banen uiterlijk week 23 klaar zijn. Dit i.v.m. regentoernooi. Mocht iemand 

bezwaar aantekenen gaan we dit helaas niet halen. 

Er zijn 87 certificaten verkocht. Nogmaals oproep aan alle leden om een laatste spurt te 

maken zodat we de benodigde 125 certificaten halen. 

Renovatie kleedlokalen, entree en hal.  

Plannen zijn door werkgroep renovatie eind vorig jaar gepresenteerd aan het bestuur: Het 

bestuur is enthousiast over de plannen. Toch hebben we moeten besluiten om dit on hold te 

zetten i.v.m. de financiële consequentie realisering padelbanen. Plannen worden door de 

werkgroep verder uitgewerkt en de renovatie start na de najaar competitie 

In de plannen zit tevens de realisatie van een MIVA-toilet. Voor deze plannen is een 

ondersteuningssubsidie van €5000 toegekend door de Rabobank Venlo e.o. waarvoor hartelijk 

dank. 
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Leden administratie: 

• Ledenaantal per 1 december 2024: 532 leden.  

• Stijging van 123 leden t.o.v. 1 december 2023. Dit komt overeen met 30,07%. In de 

grafiek een overzicht van de leeftijdsopbouw leden op 1 december 

 

 

 

 
 

 

 

Zoals de grafiek laat zien valt de grootste groep leden in de leeftijdscategorie 25 t/m 34 en 35 

t/m 44. Belangrijk dat deze groep groot blijft. Van de 46 zomerleden zijn er 25 KNLTB-lid 

geworden. Ook dit is een prachtig resultaat. Afgelopen zomer hebben jeugdleden van SV 

Velden, in de maanden dat er bij hun geen activiteiten zijn, voor een gering bedrag kunnen 

tennissen en padellen. Ondanks dat het een last-minute actie was, is hier veelvuldig gebruik van 

gemaakt. Deze actie krijgt komende zomer een vervolg. Op 18 april is er een sportochtend voor 

de basisschool. Leerlingen van de bovenbouw gaan dan ook tennissen en padellen. Theo doet 

een oproep voor enkele vrijwilligers om hierbij de trainer te ondersteunen. 
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6. Financieel verslag 

 

Theo geeft Hans het woord. 

 

Financieel jaarverslag 2024 en begroting 2025 

 

          
RESULTATEN Exploitatie Exploitatie  Begroting Begroting   

 2023 2024 2024 2025   

 € € € €   

Baten       

Contributies 47.473 61.789 52.500 69.000   

Sponsors 7.350 9.080 7.000 10.000   

Kantine 6.200 6.300 6.300 6.400   

Regentoernooi 3.678 4.148 1.000 1.000   

Huur padelbanen + introducees 647 5.840 1.100 3.000   

Huur padelrackets 225 310 400 200   

Subsidie 500 8.395 5.000 4.300   

Overige 881 1.227 700 1.600   

           

 66.954 97.089 74.000 95.500   

       

Lasten       

Afschrijvingen 3.092 8.889 7.614 8.993   

Onderhoudskosten 29.425 31.401 30.200 35.200   

Huisvestingskosten 11.859 20.068 12.400 16.000   

Wedstrijden-toernooien-training 6.339 7.138 6.800 8.800   

KNLTB 8.073 10.702 8.225 11.500   

Overige kosten 6.832 9.630 8.200 9.510   

           

 65.620 87.828 73.439 90.003   

       

Exploitatie-saldo 1.334 9.261 561 5.497    
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TOELICHTING EXPLOITATIE 2024    

      

INKOMSTEN      

Het financiële jaar 2024 sluit af met een positief resultaat van € 9.261. 

      

Aan de inkomsten kant uitsluitend meevallers t.o.v. de begroting van in totaal € 23.000. 

      

- Contributies   9.200    

- Sponsors  2.100    

- Regentoernooi  3.100    

- Huur padelbanen + introducees 4.700    

- Subsidie  3.400    

- Overige  500    

  23.000    

      

UITGAVEN      

      

De totale uitgaven over 2024 bedragen € 87.828 tegenover een begroot bedrag van  

€ 73.439, per saldo een toename van € 14.389.    

      

De belangrijkste stijgingen van de uitgaven t.o.v. de begroting zijn als volgt: 

      

- Afschrijvingen  1.300    

- Energiekosten  5.000    

- Restitutie energiesubsidie 2.400    

- Contributie KNLTB  2.500    

- Overige  3.100    

  14.300    
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INVESTERINGEN 

 

 

In 2024 hebben de volgende investeringen plaatsgevonden:  

      

Padelbanen ( oplevering + hekwerk ) 10.000    

Partytent  595    

Grasmaaier  840    

Radialbezem  1.155    

  12.590    

      

In 2024 is een bedrag aan BOSA-subsidie ontvangen van € 38.752.  

Het grootste deel van dit bedrag ( € 36.739 ) is in mindering gebracht 

op de investeringen in 2023, waarop deze subsidie is op gebaseerd.  

      

TOELICHTING BEGROTING 2025    

      

De begroting is een weergave van de verwachte inkomsten, uitgaven en reserveringen 

voor voorzieningen en gebaseerd op de werkelijke kosten 2024, rekening houdend 

met reeds bekende wijzigingen.     

      

INKOMSTEN      

      

Bij de begrootte contributie inkomsten is uitgegaan van een toename van het 

ledenbestand, alsmede met de contributieverhoging welke op deze ALV 

zal worden voorgesteld.      

      

UITGAVEN      

      

Onderhoudskosten; meer begroot in verband met plannen renovatie kleedkamers. 
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CONTRIBUTIE 2025      

        

        

     2023 2024 2025 

        
Senioren     140 140 150 

Senioren 65+ ( bevroren 

regeling )  99 99 109 

Junioren < 18    78 78 84 

Mini`s < 10    58 58 63 

Tennis Extra < 18    88 88 95 

Tennis Extra > 18    108 108 115 

Tijdelijke niet-actieve 

leden   16 16 20 

Competitie invallers   16 16 20 

 
Marij Uylings merkt op dat het in de kleedlokalen erg warm is ook als deze weinig worden gebruikt. 

Goede opmerking. Met Mark bespreken dat de verwarming lager kan. 

 

Frans Peter Baalman vraagt of het niet verstandig is om een warmtepomp aan te schaffen. 

De energiekosten bestaan voor het grootste gedeelte uit elektriciteitskosten in de winter. Verbruik verlichting. 

Aanschaf van een warmtepomp is daarom niet rendabel. 

 

Frans Peter Baalman vraagt of de verhoging van de KNLTB-contributie meegenomen is in de  

contributieverhoging. De afgelopen jaren is de contributie van de KNLTB wel verhoogd maar  

maar niet geïndexeerd. 

 

Jan Bergman. Wat zijn dispensatiespelers. Spelers die bij een anderen vereniging lid zijn en  

bij TC Velden competitie spelen. 

 

Kascommissie 

De kascommissie, bestaande uit Rick Timmermans en Gerrie Kepser, heeft de 

kascontrole uitgevoerd. De kascommissie geeft het advies de jaarrekening goed 

te keuren en decharge te verlenen aan het bestuur. 

De kascommissie voor het jaar 2025 bestaat  

Gerrie Kepser en Theo Minten. 

Als reserve lid Marij Uylings 

 

Stemmingen 

 

De vergadering stemt unaniem "ja " voor het vaststellen van de jaarrekening en de contributie 

wordt verhoogd zie bovenstaand schema. 

 

Theo bedankt Hans 
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7. Bestuursverkiezing 

 

Aftredend en herkiesbaar: Hans Hegger en Theo Heijligers. Gezien het feit dat er geen 

tegenkandidaten zijn aangedragen worden Hans en Theo herkozen. 

 

 

8. Jubilarissen 2024 
 

25 jaar lid: Paul Menger 

Paul wordt door Theo toegesproken en gehuldigd met een bos bloemen en een speldje. 

Paul van harte gefeliciteerd. Een hartelijk applaus voor de jubilaris volgt. 

 

 

9. Rondvraag 

 

Frans van Lin:  Worden de banen gereserveerd voor de tossavond. Momenteel zijn baan 

1 en 2 het gehele jaar door gereserveerd voor de tossavond. Meer kan 

niet omdat baan 3 en 4 nog onbespeelbaar zijn  In het seizoen worden er 

banen gereserveerd voor tennis extra en trainingen. Doordat we dan 

weer over meer banen beschikken kunnen er meer worden gereserveerd. 

. 

Andre Kuijpers Geeft aan het jammer te vinden dat de kantine weinig open is. In het 

luwe seizoen is deze op dinsdag en donderdag open. Theo zegt dit met 

Mark te bespreken en de mogelijkheden te onderzoeken. 

 

 Overdag staan er geen blokuren in het systeem Door de week is dit niet 

nodig in het weekend wel. Theo past het systeem aan. 

 

Ruud Steegs: Er verdwijnen veel ballen in de heg tussen de JdB baan. Heg weghalen 

kan niet. In overleg met de klusjesploeg wordt naar een oplossing 

gezocht. Theo Minten geeft als tip dat wellicht een stuk hekwerk 

hiervoor gebruikt kan worden. 

 Ruud merkt op dat enkele spelers over de poort kruipen om een bal op 

te halen. Hij vraagt of er een sleutel neergelegd kan worden. Dit doen 

we niet omdat de kans bestaat dat deze onrechtmatig gebruikt wordt. 

Theo zegt dat met de bouw van de nieuwe banen gekeken wordt of er 

een netje gespannen kan worden op de kooi zodat de kans kleiner is dat 

de bal over het hekwerk wordt geslagen 

 

Theo Minten: Zegt dat er veelvuldig ongeoorloofd gebruik wordt gemaakt van de 

padelbanen zonder dat hiervoor introduceegeld wordt betaald. Ieder lid 

mag, bij twijfel, vragen of iemand lid is. John Kuijpers geeft de tip om 

een bord op te hangen. Zowel leden als niet leden bewust maken dat je 

moet betalen als je geen lid bent. Ook aandacht aan geven in de 

nieuwsbrief. 
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Zowel Theo als Carla informeren de vergadering dat ze in 2026 stoppen als respectievelijk 

voorzitter en secretaris. Alhoewel ze beiden nog heel veel plezier beleven en energie halen uit 

het werk, wordt het na 10 jaar tijd om plaats te maken voor anderen. Theo geeft aan nog een 

jaar tijd te hebben om te zoeken naar vervangers. Uiteraard zetten Theo en Carla zich nog 

volledig in. Er is nog veel werk te doen komend jaar.  

 

Marie Louise Ummels bedankt het bestuur voor het werk dat is gedaan. Applaus volgt. 

 

 

10. Sluiting 
Theo bedankt alle aanwezigen voor hun komst en nodigt iedereen uit om nog een drankje te 

nuttigen op kosten van de vereniging. 

 

Om 21.15 uur sluit hij de vergadering. 

  


